
Mariola Gawlowska
Radna Rady Miasta
Wloclawek

it:

26.0S 20CI

Wloclawek 25.09.2018

Pan
Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta Wloclawek

Zwracam sig z uprzejm4 proSb4 w imieniu mieszkanc6w

Osiedla Kazimierza Wielkiego o wylyczenie przej5cia dla pieszych

ulica Ostrowska, przy pgtli autobusowej naprzeciw KoSciola NSJ.

Przechodz4tutaj dzieci i doro5li do KoSciola i do przystanku

autobusowego.

Nalezy sprawdzi6 gdzie wydeptane zostalo przejScie iprzyjrzet sig

jak przechodz4 tamtgdy mieszkaricy.

Konieczne jest tu przejScie dla pieszych z uwagi nabezpieczeristwo.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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